
 

                    Številka: 

Datum: 11. 9. 2017 

 

  Zapisnik seje Akademskega zbora Fakultete za varnostne vede UM 

 

Seja Akademskega zbora Fakultete za varnostne vede UM je bila 11. septembra 2017 ob 12.30 uri v 

predavalnici 1. Na zboru je bilo prisotnih 18 visokošolskih učiteljev in znanstvenih sodelavcev od 

skupaj 23 in 2 študenta od skupaj 6 članov AZ s strani študentov.   

 

Dnevni red: 

1. Potrditev zapisnika zadnje seje Akademskega zbora FVV UM 
 

2. Informacije vodstva FVV 
 

3. Predstavitev dela Komisije za ocenjevanje kakovosti FVV 
 

4. Predlogi in pobude 
 

 
 
Predlagani dnevni red je bil soglasno potrjen. 
 
 

AD 1 
Potrditev zapisnika zadnje seje Akademskega zbora FVV UM 
Predsednik Akademskega zbora FVV UM izr. prof. dr. Igor Areh je na kratko podal pregled vsebine 

zapisnika z zadnje seje Akademskega zbora FVV z dne 11. 4. 2017. Na zapisnik ni bilo podanih 

nobenih pripomb. Soglasno je bil sprejet sklep: 

SKLEP 1:  

Akademski zbor FVV UM soglasno potrjuje vsebino zapisnika zadnje seje Akademskega zbora FVV z 

dne 11. 4. 2017. 

 

AD 2 

Informacije vodstva FVV 

Dekan izr. prof. dr. Andrej Sotlar je povedal, da bo dne 12. 9. 2017 konstitutivna seja Programskega 

sveta FVV, v katerega so vključeni predstavniki glavnih institucij s področja zagotavljanja varnosti. 

Programski svet je namenjen izmenjavi in usklajevanju stališč, idej in informacij, ki jih fakulteta 

potrebuje pri sprejemanju strateških odločitev. Fakulteta bo tako lahko prosila za mnenje člane 

Programskega sveta v primeru spreminjanja študijskih programov, kompetenc diplomantov, izvajanja 

prakse študentov, zaposlovanja diplomantov. 

 

V vodstvu UM še vedno potekajo dogovori glede novega ključa za delitev sredstev med članicami. V 

skladu s sklepom strateškega kolegija dekanov so članice na UM poslale podatke o dosedanji 

optimizaciji delovanja fakultet in simulacijo odlivov in prilivov za obdobje 2017-2020. Pri simulaciji 



 

 
 

fvv@fvv.uni-mb.si | t +386 1 3008 300 | f +386 1 2302 687 | IBAN: SI56 0110 0600 0006231 | VAT: SI 716 74705 

 

smo na FVV upoštevali vse predvidene kadrovske spremembe, kot so vertikalna in horizontalna 

napredovanja ter nove potrebne zaposlitve. V simulaciji smo zapisali, da nujno potrebujemo nove 

pedagoške delavce, da s tem razbremenimo zaposlene in med drugim omogočimo tudi boljše pogoje 

za raziskovalno delo. Simulacija prilivov in odlivov je pokazala, da bi bila FVV, glede na napovedane 

spremembe, po sedanjem ključu že naslednje leto v minusu, prav tako pa bi premalo sredstev dobili 

tudi po novem predlogu delitve sredstev. V simulaciji nismo upoštevali izrednega študija, saj je glede 

na trend hitrega upadanja števila študentov pričakovati, da morda že v naslednjem študijskem letu 

izvajanje izrednega študija ne bo več rentabilno. Za leto 2017/2018 smo se tako odločili, da ne bomo 

vpisovali novih študentov na izredni študij na lokaciji Maribor. Dekan je povedal, da je bila julija 2017 

sprejeta nova Uredba o javnem financiranju visokošolskih in drugih zavodov, po kateri število 

študentov ni več najmočnejši kriterij za delitev sredstev, temveč na pomembnosti pridobivata 

znanstveno raziskovalna odličnost in zaposljivost diplomantov. 

 

Čez poletje je potekalo ocenjevanje zaposlenih za leto 2016. Ocene so predlagali imenovani 

ocenjevalci (predstojniki kateder in tajnica), dekan pa je predloge ocen spoštoval in jih potrdil. Ocene 

bodo zaposlenim vročene v tem tednu. 

 

Dekan je povedal, da gre 20. 9. 2017 za en mesec na raziskovalno in pedagoško gostovanje na 

Madžarsko. Odsotnost ne bo vplivala na delovne procese. Ves čas bo dosegljiv po elektronski pošti, 

dokumente pa bo podpisoval prof. dr. Tičar.  

 

Dekan je zaradi odsotnosti prodekana za izobraževalno dejavnost izr. prof. dr. Igorja Bernika člane 

Akademskega zbora opozoril še na nekaj zadev z njegovega področja. Potrebno je posodobiti 

prezentacije in jih naložiti na Moodle. Urnik bo zaključen konec meseca septembra, saj je v teku še 

nekaj habilitacijskih postopkov, ki bodo zaključene konec meseca. 

 

Prodekan za mednarodno sodelovanje doc. dr. Aleš Bučar Ručman je povedal, da je za študij na FVV 

prijavljenih 18 tujih Erasmus+ študentov, 4 Erasmus+ študenti pa so si na FVV izbrali le posamezni 

predmet, med tem ko bodo gostovali na drugi članici UM. Dr. Bučar Ručman je pedagoške delavce 

seznanil s stanjem prijav študentov na posamezne predmete. Uvodno srečanja za Erasmus študente, 

na katerega so vabljeni tudi nosilci predmetov, bo predvidoma 3. 10. 2017. Pedagoške delavce je 

pozval, da se udeležijo Erasmus izmenjave, saj je na voljo veliko sredstev. Opozoril je, da se kot en 

izmed kriterijev pri ocenjevanju prijav projektov upošteva tudi izvedena predavanja v tujini.  

  

Prodekan za gospodarsko dejavnost in razvoj prof. dr. Bojan Tičar je povedal, da je Upravni odbor UM 

potrdil Dokument identifikacije investicijskega projekta FVV. Z MNZ se moramo dogovoriti glede 

razdružitve prostorov, da bomo lahko prišli do zaključene celote stavbe. Ker so na MNZ rekli, da pred 

nadaljnjimi dogovarjanji o razdelitvi prostorov želijo dobiti posnetek stanja v površinami, smo naročili 

geodetsko izmero stavbe, ki bo potekala dne 18. 9. 2017. Pridobljene podatke bomo vključili v 

predlog dogovora v zvezi z razdružitvijo solastnine. 
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Prodekan za raziskovalno dejavnost izr. prof. dr. Branko Lobnikar je pedagoške delavce prosil, da ga 

obvestijo o vseh načrtovanih prijavah na razpise. Le na ta način bo lahko imel kontrolo nad procesi na 

področju raziskovalne dejavnosti, prav tako pa se bo lahko izognilo morebitnih zapletom pri prijavah. 

V primeru neuspešne prijave na razpis Horizont 2020 ima posameznik pravico do določenih sredstev, 

v kolikor je prijava na ocenjevanju dosegla dovolj točk. Dr. Lobnikar je svetoval, da po pridobitvi 

ocene, o tem obvestijo njega in ga. Zagoričnik, da uredijo vse potrebno za pridobitev sredstev. 

Povedal je, da v skladu s sprejeto Strategijo razvoja FVV želimo krepiti pogoje za raziskovalno 

odličnost. Nosilce notranjih raziskovalnih projektov je pozval, da premislijo, kje bodo objavili 

rezultate izvedenih projektov.  

 

AD 3 

Predstavitev dela Komisije za ocenjevanje kakovosti FVV 

Predsednik Komisije za ocenjevanje kakovosti FVV doc. dr. Simon Vrhovec je predstavil način dela in 

cilje delovanja komisije v novi sestavi. Komisija bo naredila posnetek stanja in na podlagi tega 

pripravila predloge ukrepov. Člani komisije bodo izvedli intervjuje z vsemi zaposlenimi, zato je 

zaposlene prosil za sodelovanje. Anonimnost pri izvajanju intervjujev ne more biti zagotovljena, 

vendar  bo komisija poskrbela, da se ne bo izpostavilo nobenega posameznika. Najprej bodo izvedeni 

intervjuji s člani vodstva, nato s strokovnimi sodelavci, za tem pa še s pedagoškimi delavci. Glede na 

rokovnik naj bi bili vsi intervjuji izvedeni do konca leta 2017. 

 

AD 4 

Predlogi in pobude 

Pod točko ni bilo razprave. 

 

 

Zbor je bil zaključen ob 13.15. 

 

 

Zapisnikar:  

Anja Lesar                                                                                                                 

   

 izr. prof. dr. Igor Areh                                                                                                            

   Predsednik Akademskega zbora FVV 

 

                                                                                                                                  


